
 

 

 

 
Dagordning styrelsemöte Fastighetsägare BID Sofielund 2019-05-07 kl 13.30  

 

Ledamöter: Jan Svärd, ordf., Anders Fransson, Claes Blomqvist, Anna Wiking, Håkan Nebréus, 

Michael Carlsson, Roger Roswall, Kwame Moore, Andreas Lund, Lars Holm avgår ersätts av Byalagets 

ordf. Ali Atie, Vesna Stancic, Emma Cedermarker, Jonas Hamfors, Göran Sturesson 

Adjungerade: Susanne Käsper Stadsbyggnadskontoret, Tobias Nilsson Fastighets och gatukontoret, 

Freddy Nilsson, kommunpolis, Hanna Sellehed R Syd, Linda Göransson VA SYD, Thomas Bull Etos, Per-

Arne Nilsson miljöförvaltningen.  

Anmält förhinder: Claes Blomqvist, Göran Stureson, Linda Göransson, Hanna Sellehed, Tobias 

Nilsson, Vesna Stancic 

Dagordning:  

1. Mötets öppnande, Välkommen till Jonas Hamfors som ordf. i Sofia Byalag samt Ali Atie, ordf. 

i Gamla Sofielunds Byalag 

 

Beslutspunkter: 

2. För mötesanteckningar väljs  

Förslag: Hjalmar Falck 

Beslut: Enl. förslag 

3. Resultat och balansrapport, se bif. bilagor.    

Förslag: Att godkänna rapporter 

Beslut: enligt förslag 

4. Studieresa Hamburg med BID processer mm. 

Förslag: att Brf:er och Byalag finansieras via föreningen samt att övriga finansierar resa och 

hotell själva. Föreningen står för middag två kvällar. 

Beslut: Enl. förslag samt att resan genomförs 11–13 september. Vid flyg bör 

klimatkompensering genomföras 

Informationspunkter: 

• Dagsläge SUAB och BID process. Vikten av kommunikation betonades. 

• Information nya medlemmar och medlemsförmåner  

• Nyhetsbrev utskick juni, innan midsommarmed med bl a utökad trygghetscertifiering, nya 

medlemmar, reportage Moms teatern, medlemsporträtt, ev. medlemsförmåner 

• Information läge kring trygghetspatruller samt om projekt kring områdesvärdar  

• Uppföljning trygghetsvandring Kv Bryggeriet samt Norra Grängesbergsgatan m fl kvarter 

samt Hasselgatan/Lönngatan. Skrivelse gicks genom och oron för situationen betonades. 



 

 

Ärenden som är aktuella inom SBK och Miljö plockas fram. Ärende kring Mixed Foods anmöls 

samt ytterligare verkstadsbyggnad i området.  

• Information polisen.  Oro för att Möllan m Rådmansgången till Triangeln blir nästa utsatta 

område. Finns behov av BID koncept, men då krävs rejäl finansiering. Samtal kring att lyfta S 

Sofielund nästa år från särskilt utsatta områdeslistan. Vissa problem kring gårdar mot 

Heleneholms stigen, försäljning. Viktigt att inte riskera ”återfall” i området.  

• Övrigt 


